

Styregruppemøde 24/4

Deltagere: Mogens S., Lizzi, Gry, Lea, Mogens T., Jessica, Poul, Alba, Ella, Sebastian og Ea (på videoopkald)

Fraværende: Jette

1. Valg af ordstyrer 2 min

Gry er valgt

2. Valg af referent 2 min

Lea er valgt

3. Godkendelse af dagsorden for i dag 3 min

Manglende hastepunkt. Niels fra Masken skal have en ting til receptionen. Lizzi køber og skriver kort. Clara tager det med. Hvornår er vi klar til at der kan males i huset? punktet tilføjes under "andet". Nyhedsbrev tilføjes under "andet".

4. Godkendelse af referat fra 20/3 3 min

Godkendt

5. Børneteater 23 min

a) Minisprøjterne (Gry) 2 min

Det går fint. Der har været en del fravær, derfor er de ikke helt så langt som ønsket på nuværende tidspunkt. De glæder sig til at deltage i et indslag til Royal Run. Der er gang i scenografi og kostumer. Der er fokus på samarbejde med juniorholdet om fremadrettet planlægning i forhold til prøver, forestillinger, scenografi mm.

b) Juniorsprøjterne, endelig godkendelse af budget (Lea) 3 min

Budget godkendt. øvegangene er forlænget til 1,5 time i stedet for 1 time efter påske. Ungerne gør det super godt og har en finger med i udviklingen af det hele. På torsdag kommer der et ungt menneske som er i praktik som mediegrafiker og tager billeder til plakat og skal lave plakaten. Christina kan godt mærke presset i forhold til kommende forestillinger og alt der hører med. Lea forsøger at hjælpe så godt hun kan. Vi skal have iværksat nogle af forældrene i forhold til scenografi, regi,

kostumer mm. Mogens S melder sig på banen til at hjælpe.

c) Mini- & Juniorsprøjterne - efter sommerferien? *8 min*

Rolf og Lene vil rigtig gerne lave noget for juniorerne. Der kommer et skriv til næste gang. Vi har pt ikke nogen der kan viderfører mini-holdet. Clara laver skriv til facebook om nogen har lyst til at have minierne efter sommer.

d) Forskel på børne- og familieforestilling? *10 min*

Sebastian ønsker retningslinjer for forskellen på børne- og familieforestillinger. Gry: børneforestilling er som oftest lavet af voksne til børn. Fx folk og røvere i Kardemomme og Dyrene i Hakkebakkeskoven. Familieforestilling er langt bredere. Ronjarøverdatter mv. eller selvskrevne produktioner. Sebastian: Hans opfattelse har hidtil været, at børneforestillinger primært har børn på scenen og at familieforestillinger er for alle, inklusiv børn. Clara: Enig med Sebastian. Fx var Santasuperstar en familieforestilling og Minisprøjternes juleshow var en børneforestilling, mener hun. Lizzi: Der er faktisk 3 kategorier. Børneforestillinger af voksne til børn. Børneforestillinger lavet af børn til børn og familieforestillinger. Mogens S. Dette er komplekst. Det handler mere om hvilken aldersgruppe det henvender sig til. Gry: Miniholdet laver teater med børn for børn. Hun synes at det kræver mere professionalitet at kalde det børneteater. Konklusionen bliver at vi ikke på den måde agter at kræve at der sættes labels på kommende forestillinger, med mærkatet børne- eller familieforestilling, men at man jo som produktion sagtens kan gøre noget ud af at understrege hvem forestillingen henvender sig til, ved at skrive om forestillingen i en beskrivelse eller skrive en målgruppe på.

6. Økonomi *16 min*

a) Opfølgning på Nordea (Poul) *3 min*

Vi mangler kun Clara. De finder ud af det.

Ekstraregning fra KODA til budgettet for Kvinder. Dog stadigvæk et meget flot overskud. Der er 268.046 kr. på kontoen pt.



b) Ny dansevinyl? (Mogens S) *5 min*

Det vi har nu er ca. 1,5 cm tykt og det skal vi nok have igen. Bilaget fra sidst findes ikke mere. Poul: Sidst kostede det ca. 22.000 kr. Vi skal nok regne med mellem 25.000 kr. og 30.000 kr. til nyt i dag. Mogens spørger: om det er det vi helst vil have og hvorfor det ligger på fast? Det er pga. lyden på scenen bliver bedre af det. Det har tidligere været rullet af og lagt på igen. Nu ligger det fast. Mogens T.: vi kan også spørge masken til råds. Mogens S. undersøger videre til næste gang.

c) Ønske om, hvad "Kvinder"s overskud skal bruges på *5 min*

Der er ønske om flere microport! Det ville gøre det lettere for produktioner med mange mennesker og det ville slide mindre, fordi der ville være færre skift. Mogens T: Der kan pt tilsluttes 32 kanaler i alt, hvoraf nogle af dem skal bruges til noget andet lyd på scenen. Lidt bøvl dog fordi der er 2x16 kanaler og man skal manuelt skifte mellem de to når der skal reguleres på lyd. Hvis der skal ny pult bliver det nok noget dyre. Pt har vi 12 microport. Mogens T vil gerne undersøge reglerne for frekvenser. Der er enighed om at det er en god idé med flere. Sebastian: Hvad koster det og hvor mange microports skal der i så fald købes?. Mogens og Wollert undersøger priser og hvad vi allerede har til næste gang

Mogens S. foreslår en ny printer. Vi ønsker laserprinter med farve. angiveligt ligger priserne på 12-15.000 kr. Mogens S. finder priser. Der skal laves kode på printeren, så alle ikke bare printer løs med farve. Jessie, Alba og Ella får et budget på 2000 kr til at købe børnekostumer for. Måske danseskolen snart sælger ud igen? Det var billigt sidst.

d) Nyt kamera til scene? *3 min*

Sebastian spørger til budget og hvad det skal kunne. Det skal kunne sende billede og lyd ud til skærme i køkken og garderobe. Clara: Spørg multimedieklubben til råds.

7. Ansvarsområder 15 min

a) Hjemmeside (Sebastian) *3 min*

Wix er dårligt og bliver dyrere. Vi vil gerne have noget andet end wix. Det kommer til at tage noget tid at stykke sammen, men Sebastian vil gerne påtage sig det store arbejde at gøre det. Gry vil være på sidelinjen og lære hvordan man betjener det, så vi er flere der kan. Vi vil gerne bruge penge på det, da det er vigtigt for at holde styr på medlemmer og kommunikation hermed.



b) Bar (Mogens T) *3 min*

Vi mangler et godt sted at sætte tom pant. Det må ikke stå i gangen ifølge brandtilsynet. Det må stilles i kontoret indtil vi finder en bedre løsning.

c) Teknik (Mogens T) *7 min*

- Stige

Mogens ønsker ny stige som er knapt så høj. Han finder en pris på en.

- Lyd- og lyskursus

Mange interesserede. Hvordan gør vi? Vi skal have fat i AJ. Der skal spørges om mulighed for at han kommer mod et honorar og fortæller om lyd. Der kunne måske komme nogen fra DATS og undervise i lys. Rolf vil formentlig gerne hjælpe efter sommerferien med at undervise i lys. Måske kan Verner være "føl" hos Mogens til børneholdenes forestillinger.

d) Brandskilt - status (Clara) *1 min*

Hun har det. Det kommer op i morgen.

e) Printer - status (Mogens S, Lizzi, Jette) *1 min*

Vi skal have en ny. De gamle duer ikke. Den skal være laser. (se punkt 6,c))

8. Produktioner - Status 24 min

- Kvinder *1 min*

Pallerne med hjul fra Kvinder med silhuetter skal fjernes fra salen inden 1. maj, når revyskolen rykker ind. Mogens, Gry og Jessie aftaler noget med torsdag.

- Mindernes Teater (Jette) *3 min*

Sidste prøve før sommerferien er på torsdag. Og så fortsætter de efter sommer om torsdagene

- Onkel Vanja (Mogens S) *5 min*

Gode prøver. Vi finder en weekend inden sommer. Måske i Pinsen. Der snakkes lyssætning i forbindelse med at DATS skal holde festival her også. Det skal sikres at der ikke er noget der karambolerer der.

- Julemandens Hemmelighed, endelig godkendelse af budget og prøveplan (Jessie) *5 min*

Det er godkendt

- Kvinder 2 (Jessie) *5 min*

Datoer som skulle godkendes af Masken kunne ikke ske endnu, men de er meget søde og fleksible, så det finder de ud af.



- Det hvide snit (Jessie) *5 min*

Fedt cast. Mange nye ansigter, også mandlige skuespillere. Musiksalen bookes til prøver.

9. Andet 24 min

a) Teaterforeningen i vores sal (Lizzi) *2 min*

Teaterforeningen låner vores sal til efteråret og foråret næste år. (datoer i sidste referat) OBS, nogen skal tale med Henrik om scenen til d. 6. november i forbindelse med juleforestillingen, der snart skal spille, så vi er sikre på at intet karambolerer.

b) KODA (Lea & Ea) *10 min*

Der snakkes regler om at lave om på sange. Det må man ikke! Det er ulovligt og vi bør som styregruppe fremadrettet gøre opmærksomme på dette overfor kommende produktioner, da det er styregruppen der står for skud, hvis loven bliver overtrådt. Man må heller ikke lægge sange op på SOME, uden at have fået lov af opretshaverne.

d) DATS - nogen reaktioner? *2 min*

Ingen har meldt at de ønsker at deltage i den kommende generalforsamling med tilhørende workshops.

e) "Læseprøve efter færdigt manus" *5 min*

Nej tak. Vi har talt om det før, hvor det blev skudt til hjørne. Der er dog ikke stemning for at det er en praksis der bliver taget i brug. Produktioner må selv tage kontakt til styregruppen, hvis de ønsker feedback på dele af produktionen.

f) "Årshjul" *5 min*

Fint med et overblik over, hvornår vi bør have ting på dagsordenen. Flere i styregruppen kan ikke finde ud af at logge på DOCS, så Lea sender det gamle årshjul rundt i en mail.

g) Nyhedsbrev.

Der sendes "artikler" til Sebastian inden d. 1/5, hvor nyhedsbrevet udkommer.

10. Punkter til næste gang *3 min*

- a. *Bedre organisering af produktionsgrupper. diskussionspunkt (Mogens S.)*
- b. *Bud på ny printer fremlægges og der skal evt. godkendes køb heraf. (Mogens S.)*



- c. *Pris på dansevinyll fremlægges og der skal evt. godkendes køb heraf. (Mogens S.)*
- d. *Bud på kameraudstyr til indkøb og evt. godkendelse heraf. (Sebastian)*
- e. *Status kursus AJ (Mogens T.)*
- f. *Reglen om begrænsning på brug af microportere skal op igen. Nye tanker. For og imod. Diskussion*
- g. *Bud på indkøb af microportere, stige mm. (Mogens T.)*
- h. *Foreningernes dag, skal vi deltage og hvem vil stå for det?*
- i. *Kulturnatten, skal vi deltage og hvem vil stå for det?*
- j. *Arbejdsdag/sommerfest, skal der nedsættes et udvalg?*
- k. *(Årshjul)*

11.Eventuelt 5 min

Maling kan ske efter 19. juni og skal være færdig inden 2. august.

Der skal ryddes op i elevatoren. Det skal i rekvisit, kostume mm. Helst i går. Det forsøges løst torsdag.